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NOTIFICATION
The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

	1.
	Notifying Member:  United States of America 

If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):   

	2.
	Agency responsible:  Agricultural Marketing Service (AMS), United States Department of Agriculture (USDA) (807)

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:   

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], other:  

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable):  Allowed and prohibited substances (crops and processing) (ICS 67.020, 67.040).

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document:  National Organic Program; Proposed Amendments to the National List of Allowed and Prohibited Substances (Crops and Processing) (8 pages, in English).    

	6.
	Description of content:  This proposed rule would amend the U.S. Department of Agriculture's (USDA's) National List of Allowed and Prohibited Substances (National List) to address recommendations submitted to the Secretary of Agriculture (Secretary) by the National Organic Standards Board (NOSB) on 5 November 2009, and 2 December 2011. One recommendation addressed in this proposed rule pertains to amending the annotations for two exemptions (uses) for peracetic acid in organic crop production. Additional NOSB recommendations addressed in this proposed rule pertain to changing the annotations for three substances, potassium hydroxide, silicon dioxide, and beta-carotene extract color, which are currently allowed for use in organic handling. This proposed rule would also address the NOSB recommendation to remove the allowance on the National List for the use of nonorganic annatto extract color in organic handling.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:  Protection of human health.

	8.
	Relevant documents:  78 Federal Register (FR) 8040, 5 February 2013; Title 7 Code of Federal Regulations (CFR) Part 205.  Will appear in the Federal Register when adopted.  

	9.
	Proposed date of adoption:  

Proposed date of entry into force:  
	
	To be determined

	10.
	Final date for comments:  7 March 2013

	11.
	Text available from:  National enquiry point [  ], or address, telephone and fax numbers, e-mail and web-site addresses, if available of the other body: URLs

http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2013-02-05/html/2013-02398.htm
http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2013-02-05/pdf/2013-02398.pdf  
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	贸易技术壁垒委员会
	原文：  英语


通             报
以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员： 美国
如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：美国农业部（USDA）农产品销售局（AMS）（807）

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], 其他:     

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号):  允许和禁止的物质（农作物和加工）
ICS: 67.020；67.040                      HS: 9802；31

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言:  国家有机计划；允许和禁止的物质（农作物和加工）国家列表（8页，英语）

	6.
	内容简述:  本规则提案将修订美国农业部（USDA）的允许和禁止的物质国家列表（国家列表），着手解决2009年11月5日和2011年12月2日，由国家有机标准委员会（NOSB）向农业部长（部长）提交的建议。在本规则提案中解决的一项建议有关修订在有机农作物生产中豁免（使用）过氧乙酸的注解。在本规则提案中解决的另外的国家有机标准委员会的建议有关修改目前允许在有机处理中使用的三种物质，氢氧化钾、二氧化硅，以及β-胡萝卜素提取色素的注解。本规则提案同样还将解决国家有机标准委员会的，在国家列表上除去允许在有机处理中使用非有机胭脂树提取物色素的建议。

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质:  

    保护人类健康

	8.
	相关文件:  2013年2月5日的联邦纪事（FR）第78卷第8040页，联邦法规法典（CFR）第7编第205部分。批准时将在联邦纪事上发表。

	9.
	拟批准日期:  
拟生效日期:  
	
	  待定

	10.
	提意见截止日期:  2013/03/07

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  
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